

MCpl J.D. O'Brien



Born in Edmonton, Alberta, and raised in Cole Harbour, Nova Scotia, MCpl O'Brien enrolled in the Canadian Armed Forces as a Combat Engineer in December 2014. Following the completion of DP1 in December 2015, MCpl O'Brien was posted to 1 Combat Engineer Regiment, where he would spend the majority of his time in the CAF.

MCpl O'Brien was employed in 11 Field Squadron (Fd Sqn), 12 Fd Sqn, and 18 Administrative Sqn, where he quickly became a valuable member of the Regiment. He deployed on numerous exercises and domestic operations at home and abroad and was selected as force protection for Op IMPACT in Iraq.

As a self-motivated individual, MCpl O'Brien completed the Combat Diver course, the Basic Parachutist course, and was selected to attend the Special Operations Assaulter Course with the Canadian Special Operations Forces Command (CANSOFCOM).

MCpl O'Brien's desire for adventure will continue after his time in the CAF as he will head to Africa and expects to end up somewhere in the Middle East.

CHIMO!

Cplc J.D. O'Brien

Né à Edmonton, en Alberta, et élevé à Cole Harbour, en Nouvelle-Écosse, le Cplc O'Brien s'est enrôlé dans les Forces armées canadiennes à titre de génie de combat en décembre 2014. Après avoir terminé le DP1 en décembre 2015, le Cplc O'Brien a été affecté au 1 Régiment du génie de combat, où il passerait la majorité de son temps dans les FAC.

Le Cplc O'Brien a été employé au sein du 11^e Escadron de campagne, du 12^e Escadron de campagne, et du 18^e Escadron administratif, où il est rapidement devenu un membre précieux du régiment. Il a participé à de nombreux exercices et opérations nationales au pays et à l'étranger et a été sélectionné comme force de protection pour l'Op IMPACT en Irak.

En tant qu'individu motivé, le Cplc O'Brien a suivi le cours de plongeur de combat et le cours de base de parachutiste, et a été sélectionné pour suivre le cours d'assaut d'opérations spéciales avec le Commandement des Forces d'opérations spéciales du Canada (COMFOSCAN).

Le désir d'aventure du Cplc O'Brien se poursuivra après son passage dans les FAC alors qu'il se rendra en Afrique et espère se retrouver quelque part au Moyen-Orient.

CHIMO!